
Advertising  Size Black & white Full color

Quarter of page (2.25’’ x 3.75’’) $150 n/a

Half page (2.25’’x 7.5’’ or $250 $500
 (4.5’’x 3.75’’)

Full page (4,5’’x 7.5’’) $500 $800

Back of the front page cover (4,5’’x 7.5’’) n/a $900

Back of the last page cover (4,5’’x 7.5’’) n/a $900

Last page cover (4,5’’x 7.5’’) n/a $1000

Banner (1st page cover) (4.5’’x 1.75’’) n/a $600

Listing

Two lines only (listing)  $30

Four lines only (listing)   $40

Online

WEB-online Yellow Pages info $30
 $50 (with logo )

We can make a custom-design advertisement (10% mark up)

Advertising rates for “Texas A to Z - 2011” 

www.uraa.us
United Russian American Association (URAA)
12122  Moorcreek dr., Houston, TX 77070
 
713-962-6122  Natalia
281-389-7914  Elena

E-mail:  newvantagepoint@yahoo.com 
 president.uraa@gmail.com

Dear friends!

United Russian American Association would like to take this opportunity to introduce businesses 
across Texas to the Russian Business Telephone Directory "Texas A to Z" (Russian Yellow Pages). 
This business directory is directed toward the ever-growing Russian speaking population in Texas 
by providing general business descriptions, locations and contact information on a wide range of 
businesses. We want to invite you to take advantage of this targeted advertising and o�er you 
attractive terms for placing your business advertisement in "Texas A to Z - 2011". 

The Annual Business and Telephone Directory "Texas A to Z - 2011" uses both Russian and English 
languages to carry your business's message to the Russian community. This is the only publication 
of its kind in Texas. Our large database and wide spread distribution of the annual directory will 
open the new Texas/Russian market to your business.

The Russian population in Texas is over 100,000 and growing. Your advertisement in "Texas A to Z - 
2011" will reach this market. To encourage readership and use of the directory, the directory 
includes very useful information to the Russian speaking community including general information 
about the State of Texas, community events, church and synagogue locations and service times. In 
addition, many Russian speakers use the directory as a source for information on immigration 
services, obtaining a driver's license and placing children into local schools. This information makes 
the directory a useful and therefore more read publication than just a local phone book.

The current print circulation of the directory "Texas A to Z- 2011" is 15,000 copies. This means that 
our business directory reaches one in three Russian families in Texas. The publication is primarily 
distributed in Houston, Dallas/Ft. Worth, San Antonio, and Austin. 
At this time we are o�ering advertising space in our upcoming directory.

The new book will be published in the beginning of 2011. On March 9th 2011 we will introduce our 
new book to the public during the Exhibition devoted to 50th anniversary of the �rst �ight into 
space of humankind.
There are a lot of new ideas and information, new chapters, new design.

We again, would like to invite you to take advantage of this opportunity to reach the Russian popu-
lation living, working, and consuming here in Texas. Once again, from all of us, we appreciate your 
business and continued support.
We look forward to your inquiries for advertising space in the latest directory as well as on our site 
www.uraa.us
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Уважаемые читатели и рекламодатели! 
Дорогие друзья! 

Ничего, что мы называем вас - друзья? Мы - это компания, издающая уже восьмой журнал, 
именуемый в народе  «Russian Yellow Pages», а  судя по названию на обложке,  
рекламно-информационный справочник «Техас от А до Я». Это единственное издание в Техасе на 
русском языке для 100 000 русскоговорящих жителей нашего штата.
 Наше издание распространяется бесплатно, и его можно найти почти в каждом магазине, 
ресторане и офисе Хьюстона, Далласа, Остина и Сан-Антонио, где говорят на русском языке. 
Совместная работа над справочником сдружила нас с рекламодателями и позволила превратить 
сам журнал в надёжного и доброго друга и помощника каждому жителю штата Техас, говорящему 
на русском языке. 
Русскоязычный бизнес в Техасе развивается и растёт,  мы стараемся не отставать  и на страницах 
нашего издания стремимся объединить в единое целое как можно большее количество 
информации, которая необходима в повседневной жизни. 

Следущее издание «Техас от А до Я» появится в Хьюстоне 9 марта 2011 года, в день открытия 
выставки, посвящённой 50-летию первого полёта человека в космос, и будет уникальным. Впервые 
мы расширяем информационный блок. Вас ждёт много новых разделов, фотографий, информации. 
Новая концепция. Новый дизайн.

Кроме полезных адресов и телефонов, мы продолжаем публикацию полюбившихся вам рубрик: 
календарь праздников, информация Российского Консульства в Техасе, вопросы и ответы для 
сдачи экзамена на водительские права и на гражданство, и многое другое. Мы хотим, чтобы и 
жители Техаса, и его гости чувствовали себя как дома в любом уголке нашего необъятного штата; 
чтобы каждый рекламодатель нашёл себе как можно большее количество клиентов, и каждый 
читатель без труда ориентировался в потоке многочисленной информации.
Мы искренне благодарим всех рекламодателей, ведь именно их средства позволяют нам издавать 
справочник. 
А с 2009 года мы размещаем  рекламу на ВЕБ сайте www.uraa.us  - это помогает  тем  людям, 
которые ищут информацию, пользуясь интернетом. 
Отзывы наших читателей очень важны для нас, пишите и звоните нам- мы рады каждой встрече с 
вами. Так мы находим новых друзей, так мы можем оказать помощь тем, кто в ней нуждается.

713-962-6122  Наталья 
281-389-7914  Елена
713-702-0220  Люба ( дизайн )

Мы желаем вам удачи: удачи и в делах, и в личной жизни. 
И до встречи на страницах следущего  справочника! УРАА! 

Никогда не падать духом, 
Не грустить, почём  зазря. 
К вам придёт хорошим другом 
Наш  «Техас от А до Я»

United Russian American Association (URAA)
12122  Moorcreek dr., Houston, TX 77070
Тел: 713-962-6122; 281-389-7914
E-mail: newvantagepoint@yahoo.com 
             President.uraa@gmail.com


